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Nominated for numerous awards, including the Los Angeles Times Book Prize and PEN
Center USA-West's annual literary award, this debut collection by a young
Chinese-American writer has garnered stellar reviews and invited comparisons to Amy
Tan and Maxine Hong Kingston. These stories reveal the lives of immigrant families
haunted by lost loves: a ghost seduces a young girl into a flooded river; a mother
commands a daughter to avenge her father's death; and a woman speaks from beyond
the grave about her tragic marriage to a man whose own disappointments nearly
destroy their two daughters. In luminous prose Lan Samantha Chang weaves the
forces of war and magic, food and desire, ghosts and family, into haunting tales that
signal the arrival of an exciting new writer and "a work of gorgeous, enduring prose"
(The Washington Post).
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评论

語言上沒有多難。但是娓娓道來，優雅妥帖。這是一本關於回憶的小說，關於尋根的小
說，人啊人啊，你如何在飄蕩的塵世扎下根。記憶，是你最後一根稻草。

-----------------------------
client爸爸托他带给我看的 说我可能感同身受 笑泪。不想看creative writing写作流了

-----------------------------
summer reading

-----------------------------
同名故事不错：探讨了很多主题：父女/母女，文化与记忆的代际差异和传承，历史伤
痕。有些个动人的瞬间，但是还是不行啊，不仅仅是语言，而是一种关于“真实”的语
感，在门罗面前几乎一败涂地。

-----------------------------
和我很相似的一个作家

-----------------------------
college reading 其实还挺酷的有中国式散文的风格

-----------------------------
本来觉得这都写的什么啊 什么都没讲清 后来就被代入了 觉得写得确实不错 像散文

-----------------------------
一本默默无闻但是绝对值得关注的书，不仅仅是文化冲突或者家庭矛盾，这里有悲剧的
强大力量

-----------------------------
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